

---

---

2nd Session, 50th Legislature,  
New Brunswick,  
33 Elizabeth II, 1984

---

---

---

---

2<sup>e</sup> session 50<sup>e</sup> Législature,  
Nouveau-Brunswick,  
33 Elizabeth II, 1984

---

---

**BILL      18      PROJET DE LOI**

**AN ACT TO AMEND THE  
PROBATE COURT ACT**

**LOI MODIFIANT LA LOI SUR  
LA COUR DES SUCCESSIONS**

MAY 30 1984

FACULTY OF  
LAW LIBRARY  
UNIVERSITY OF  
NEW BRUNSWICK

---

---

HON. FERNAND G. DUBÉ

---

---

---

---

L'HON. FERNAND G. DUBÉ

---

---

#### **EXPLANATORY NOTE**

This amendment removes the requirement that the Judges of The Court of Queen's Bench who will be serving as Judges of The Probate Court take and subscribe another oath or affirmation of office for that purpose.

#### **NOTE EXPLICATIVE**

La modification dispense les juges de la Cour du Banc de la Reine qui serviront en qualité de juges de la Cour des successions de prêter et souscrire un autre serment d'office ou de faire et souscrire une autre affirmation d'office avant d'agir en cette qualité.

**An Act to Amend the  
Probate Court Act**

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

**1** *Subsection 9(2) of the Probate Court Act, chapter P-17.1 of the Acts of New Brunswick, 1982, is repealed.*

**Loi modifiant la  
Loi sur la Cour des successions**

Sa Majesté, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète:

**1** *Le paragraphe 9(2) de la Loi sur la Cour des successions, chapitre P-17.1 des Lois du Nouveau-Brunswick de 1982, est abrogé.*